
Strelci
na Vevčah
v svojem

domu
Strelstvo je pri nas razvito

že dolga leta. Doseženi so bili
lepi rezultati tako na občinski
kot na republiški ravni. Se-
veda pa zabteva aktivnost ve-
liko angažiranega dela. Vča-
sih je prišlo tudi do popušča-
nja, a zagreti veterani niso
popustili pred težavami. Ena
takih je bil tudi prostor za
vadbo v streljanju. Strelci so
se morali večkrat seliti in se
zadovoljevati z začasnimi,
tudi skromnejšimi odločitva-
mi.

Z odprtjem novega stre-
lišča prejšnji mesec pa se je
njih dolgoletna želja vendarle
uresničila. Novi dom že
krepko služi svojemu namenu
in tako dokazuje, kako potre-
ben je bil.

Za zgraditev strelskega
doma v športnem parku /la
Vevčah so prispevali sred-
stva: gradbeno podjetje Gra-
dis, Papirnica Vevče in kra-
jevna skupnost Vevče — Zg.
Kašelj; preostali del sredstev
pa je prispevala strelska dru-
žina Bineta Grajzerja.
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